
Indfødsretsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 7. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

IFU alm. del

Spørgsmål 135
Vil ministeren redegøre for, om regeringen har gennemført den omfortolkning af stats-
løsekonventionen, som daværende indfødsretsordfører Astrid Krag omtalte i 2018? Der 
henvises til artiklen ”S: Flere kriminelle statsløse skal have udsat statsborgerskab”, bragt 
på bt.dk den 6. september 2018, herunder sætningen: ”Kommer Socialdemokratiet til 
regeringsmagten ved næste valg, er det med en ambition om at udvide omfortolkningen 
af statsløsekonventionen”.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Marie Krarup
formand
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